



親愛的讀者您好：

本館系統顯示您尚未完成「讀者權益聲明書簽署」，建議您立刻上網
<http://www2.lib.ncu.edu.tw/pbatch/>，只要幾個簡單的步驟就能完成。

簽署目的在確認您的email地址，讓圖書館各項通知可以透過電子郵件，也讓您有機會了解「圖書館借閱及管理規則」。

若未完成簽署，自100年8月1日起，您將不能外借圖書、視聽資料或借用圖書館研究小間。請您現在就上網，輕鬆完成簽署。

若須任何協助，歡迎洽詢中央大學圖書館借還書櫃臺，聯絡電話：(03)4227151分機57417，或寄信至cirlib@ncu.edu.tw。

國立中央大學圖書館 敬上

Dear Patrons:

The Library System shows that you haven't signed up "The Statement of Patron's Privileges", which may be completed by only a few clicks at <http://www2.lib.ncu.edu.tw/pbatch/>, and we strongly suggest you do so right away.

The purpose of this sign-up is to ensure the accuracy of your personal information, so the Library may process future correspondences with you via email. You may also take this opportunity to understand the Library's Regulations.

Please note that the Library System will suspend your privileges including material borrowing and use of study carrels, and audio-visual equipment after Aug. 1, 2011, until you finish the sign-up procedures.

If you have any questions and/or suggestions, please feel free to contact the circulation desk at 03-4227151 (ext. 57417), or email to cirlib@ncu.edu.tw.

Best regards,
The National Central University Library

轉寄給朋友：

[訂閱本報](#) | [取消訂閱](#) | [舊報明細](#)

[國立中央大學圖書館](#) Copyright © National Central University Library, All Rights Reserved.